



Date :30/05/2022

التاريخ: 2022/05/30

Circular No. (04) of 2022

تعميم رقم (04) لسنة 2022

Banning of Warm Seas Development and Trading Company L.L.C and Victoriam Ship Management L.L.C

حظر عمل شركة البحار الدافئة للتطوير والتجارة ذ.م.م وشركة فيكتوريام لإدارة السفن ذ.م.م

To :

- Ports Authorities & Harbor Masters,
- Ship Owners / Ship Manager / Ship Agents
- Marine and Logistics Services Companies in UAE

إلى :

- سلطات ونظار الموانئ
- ملاك ومشغلي وكلاء السفن
- شركات الخدمات البحرية و اللوجستية العاملة في الدولة

Within the role and the responsibilities of the UAE Maritime Administration represented by the Ministry of Energy and Infrastructure, for monitoring the maritime activities and ensuring full compliance of the Maritime Law, International conventions and Maritime customs in order to safeguard the maritime operations in UAE waters and ports, the Maritime Administration has decided the following:

في إطار دورها الرقابي وتنفيذاً لمسؤوليات الإدارة البحرية في الدولة ممثلة بوزارة الطاقة والبنية التحتية في تنظيم العمل البحري والتأكد من التزام جميع الشركات البحرية والسفن العاملة فيها بالقوانين والتشريعات والاتفاقيات والأعراف البحرية السارية لضمان سلامة العمليات البحرية في مياه وموانئ الدولة فقد قررت الإدارة البحرية مايلي :

1- Banning all ships owned, operated or managed by **Warm Seas Development and Trading Company L.L.C** and **Victoriam Ship Management Company L.L.C** from operating in UAE waters and ports with Immediate effect.

1- حظر جميع السفن المملوكة أو التي يتم تشغيلها أو إدارتها من قبل شركة البحار الدافئة للتطوير والتجارة ذ.م.م وشركة فيكتوريام لإدارة السفن ذ.م.م من العمل في مياه وموانئ دولة الامارات العربية المتحدة بصورة فورية .

2- Preventing **Warm Seas Development and Trading Company L.L.C** and **Victoriam Ship Management Company L.L.C** from providing marine agency services to any ship in UAE.

2- منع شركة البحار الدافئة للتطوير والتجارة ذ.م.م وشركة فيكتوريام لإدارة السفن ذ.م.م من تقديم خدمات الوكالة البحرية لأي سفينة في الدولة .

The above-mentioned action is the consequence of the serious violations from the companies for not abiding by UAE laws, Maritime Conventions, and Maritime Customs.

وذلك لمخالفاتهم الجسيمة للقوانين والاتفاقيات والأعراف البحرية .

The ban includes, but not limited to, the following ships:

يشمل الحظر وعلى سبيل المثال لا الحصر السفن التالية :



1) Ship : **MAXIMUS**
Flag : **Panama**
IMO : **9387164**

1) السفينة : **ماكسيمس**
العلم : **بنما**
الرقم الدولي : **9387164**

2) Ship : **ATTICUS**
Flag : **Malta**
IMO : **9471173**

2) السفينة : **اتيكوس**
العلم : **مالطا**
الرقم الدولي : **9471173**

3) Ship : **AMELIA**
Flag : **Malta**
IMO : **9427263**

3) السفينة : **اميليا**
العلم : **مالطا**
الرقم الدولي : **9427263**

For further clarification please contact:
SHIPPING@moei.gov.ae

للإستفسار برجاء مخاطبة الوزارة على البريد الإلكتروني
SHIPPING@moei.gov.ae

